

轻合金加工技术 **LIGHT ALLOY FABRICATION TECHNOLOGY** (月刊)

-中国 1964 年创刊 / monthly (started in 1964), China -

第 46 卷 总第 493 期, 2018 年第 9 期 (2018 年 9 月) 目录
Vol. 46 No.9 (Serial No.493) September 2018 DIRECTORY

目 录-DIRECTORY-

中国铝合金热轧工业的发展历史和现状 (1)

Development history and current situation of Al alloy hot-rolling industry(1)

汽车用 6XXX 系铝合金及其冲压成形性研究综述

Research overview of 6XXX series aluminum alloys for automobile and its stamping performance

2XXX 系航空铝合金研究进展

Research progress of 2XXX series aviation aluminum alloys

铝合金扁锭可调石墨结晶器的石墨板加工工艺探讨

Study on the graphite plate of the adjustable graphite mold for casting aluminum alloy ingots

镁合金焊缝凝固枝晶生长的相场法模拟分析

Research on dendrite growth of magnesium alloy during welding solidification using the phase field method

6 次 CVC plus 工作辊型缺陷分析

Research on the defects of six power CVC plus curve work rolls

铝加工工业废水中镍含量的测定

Determination of nickel content in industrial waste water of aluminum processing

钇含量对 Mg-Y 合金组织及力学性能的影响

Effect of yttrium content on microstructure and mechanical properties of Mg-Y alloys

5052/AZ31/5052 合金叠层板拉伸成形性能研究及工艺优化

Deep drawability study and process optimization on 5052/AZ31/5052 laminated sheet

牛血清蛋白吸附对镁表面组织及腐蚀性能的影响

The effects of bovine serum albumin adsorption on the microstructure and corrosion behavior of magnesium surface

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG

网址: www.qhjjgjs.cn, E-mail: qhjjgjs @ 163.com

* 中外文献推荐 / Recommended journal articles from China and abroad